
Protokół Nr XXXI/2021 

z Sesji Rady Gminy Osiek Jasielski 

z dnia 24 czerwca 2021 r. 

 

Ad. 1. Otwarcie Sesji. 

 

Piotr Wojdacz – Przewodniczący Rady Gminy Osiek Jasielski - Na podstawie art. 20 ust. 1 

ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram XXXI sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim. Witam serdecznie wszystkich Radnych przybyłych na sesję. Witam 

Sołtysów z poszczególnych sołectw. Witam Pana Wójta, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik. 

Również w dzisiejszej sesji uczestniczą kierownicy jednostek Gminy Osiek Jasielski w osobach: 

Kierownika Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pani Ewa Cierlak. Witam serdecznie. 

Witam również Kierownika Gminnego Zakładu Komunalnego Pana Roberta Twardzika. Witam 

również Dyrektora GOK-u Pana Antoniego Marchewkę. Również w sesji uczestniczy Główna 

Księgowa SP ZOZ-u Pani Katarzyna Nowosielska, którą też serdecznie witam. 

 

Ad. 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady - Na podstawie listy obecności stwierdzam, że na 15 radnych 

ustawowego składu obecnych jest 13 radnych. Nieobecni radni to: Mariusz Pepera, z przyczyn 

zawodowych, Tomasz Źrebiec, Radny dołączyć do sesji, będzie miał kilkuminutowe spóźnienie. 

Dzwonił, także myślę, że lada chwila do obrad sesji dołączy. A więc obrady i uchwały podjęte 

na sesji będą prawomocne w związku z wypełnieniem kworum. 

 

Radni obecni na Sesji: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 

13. Mariusz Zagórski – Świerchowa. 

(Lista obecności Radnych stanowi załącznik do protokołu) 

 

Nieobecni Radni: 

1. Mariusz Pepera – Osiek Jasielski, 

2. Tomasz Źrebiec – Osiek Jasielski. 

 



Ponadto w Sesji uczestniczyli: 

1. Andrzej Stachurski - Wójt Gminy, 

2. Rafał Zając – Sekretarz Gminy, 

3. Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy, 

4. Janusz Brączyk – Sołtys wsi Pielgrzymka,  

5. Ryszard Ociesielski – Sołtys wsi Samoklęski, 

6. Władysław Świątek – Sołtys wsi Czekaj, 

7. Tadeusz Zawisza – Sołtys wsi Osiek Jasielski, 

(Lista obecności Sołtysów i zaproszonych gości stanowi załącznik do protokołu) 

 

Ad. 3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady - Pozwólcie, że na siedząco odczytam porządek obrad. 

1. Otwarcie Sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju Gminy Osiek 

Jasielski do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania 

projektu strategii, w tym trybu konsultacji. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim za 2020 r. 

10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim za 2020 r. 

11. Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim 

za 2020 r. 

12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku Jasielskim 

za 2020 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku Jasielskim. 

14. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Osiek Jasielski: 

a) debata, 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Osiek Jasielski 

za 2020 r. 

15. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2020 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Osiek Jasielski za 2020 r., 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu Gminy za 2020 r., 



c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi 

Gminy, 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy, 

e) dyskusja, 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2020 r. 

17. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac 

w okresie międzysesyjnym. 

18. Interpelacje radnych. 

19. Wolne wnioski i zapytania. 

20. Zakończenie Sesji. 

Taki porządek obrad został na dzisiejszą sesję przygotowany. Czy są jakieś wnioski 

od Wysokiej Rady co do porządku obrad, bardzo proszę. Czy są jakieś wnioski co do porządku 

obrad od Pana Wójta? Nie ma zgłoszonych wniosków, zatem przedstawiony porządek obrad 

poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem porządku obrad Sesji Nr XXXI proszę 

o podniesienie ręki. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Zatem porządek obrad sesji 

Nr XXXI został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji. 

 

Przewodniczący Rady - Przyjęcie protokołu sesji Nr XXX, bardzo proszę, czy są jakieś wnioski 

co do treści protokołu z poprzedniej sesji? Jeśli nie ma zgłoszonych, to treść protokołu Nr XXX 

poddaję pod głosowanie. Kto jest za przyjęciem protokołu, proszę o podniesienie ręki. Kto jest 

przeciw? Kto się wstrzymał od głosu? Protokół również przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. 5. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii Rozwoju 

Gminy Osiek Jasielski do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji 

 

Przewodniczący Rady - Przystępujemy do pierwszej uchwały w pkt 5, mianowicie do uchwały 

w sprawie przystąpienia do sporządzania Strategii Rozwoju Gminy Osiek Jasielski do 2030 roku 

oraz określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym 

trybu konsultacji. Myślę, że Pan Wójt konieczność podjęcia tej Strategii krótko nam wyjaśni, jak 

to się będzie odbywać. Bardzo proszę Pana Wójta. 

 

Andrzej Stachurski - Wójt Gminy Osiek Jasielski - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo 

Radni, zaproszeni Goście, opracowujemy tę strategię, spójną, łącznie z innymi gminami. 

Ta strategia jest potrzebna, abyśmy mogli aplikować o jakiekolwiek środki w tych latach. 

Obecnie nie mamy tej strategii, przy różnego typu wnioskach możemy mieć problemy i dlatego 

jest to potrzebne to opracowanie i tak, jak powiedziałem, opracujemy to wspólnie z innymi 

gminami. Są na ten temat wspólne spotkanie robione, mamy już opracowaną pewną ramę tego, 



jak to ma wyglądać. Na dzień dzisiejszy prosiłbym Wysoką Radę o podjęcie tej uchwały. 

Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Bardzo proszę o pytania. Panie Wójcie, 

więcej gmin przystępuje do tej strategii? 

 

Wójt Gminy - Tutaj praktycznie wszystkie gminy z Powiatu Jasielskiego, dlatego chcemy aby 

to opracowała tę strategię jedna firma, żeby to było spójne działanie, bo większość działań to jest 

związanych z gospodarką wodnościekową, jak również kanalizacyjną. No pewnie każda gmina 

będzie miała swój jakiś priorytet, ale tak generalnie chcemy żeby to było spójne, aby ta strategia 

była przedstawiona jaka taka jedna wielka całość, byśmy mogli właśnie na niej bazować. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję. Jeśli nie ma więcej pytań co do tego punktu porządku obrad, 

poddaję uchwałę pod głosowanie - uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia Strategii 

Rozwoju Gminy Osiek Jasielski do 2030 roku oraz określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu strategii, w tym trybu konsultacji. Proszę o wyrażenie 

swojego stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 13 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – Stwierdzam, że po przeprowadzonym głosowaniu 13 radnych 

opowiedziało się za przyjęciem niniejszej uchwały. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju 

Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 2022-2030 

 

Przewodniczący Rady - Kolejny punkt porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 

2022-2030. Tutaj również proszę o krótki komentarz Pana Wójta. 

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowna Rado, tu jest podobna sprawa. Tak jak 

wcześniej, też tę strategię chcemy opracować, ponieważ też wspólne działania ze związkiem 

Dorzecza Wisłoki, należymy do tego Związku, należy tam 21 gmin, wspólnie z gminami z terenu 

Dębicy. Chcemy, aby ta strategia też była spójna i też abyśmy mogli poprzez Związek aplikować 

o różnego rodzaju środki. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Proszę o pytania. Jeśli nie ma pytań 

to przystępujemy do głosowania. Proszę o zajęcie stanowiska w sprawie uchwały w sprawie 



przystąpienia do opracowania Strategii Rozwoju Ponadlokalnego „Dorzecze Wisłoki” na lata 

2022-2030. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 13 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – W podsumowaniu głosowania 13 radnych opowiedziało się 

za przyjęciem uchwały, bez głosów przeciw i głosów wstrzymujących się. 

 

Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek 

Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021 

 

Przewodniczący Rady - Przewodniczący Komisji Budżetowej jeszcze nie dotarł, ale myślę, 

że nie ma potrzeby robić przerwy, żeby poczekać. Są też członkowie Komisji, jest Pani Skarbnik, 

która uczestniczyła w posiedzeniu Komisji Budżetowej dotyczącej tych zmian 

zaproponowanych na chwilę obecną, a więc ewentualnie będziemy tutaj prosić radnych 

z Komisji, Panią Skarbnik o rozwianie jakichś wątpliwości albo przedstawienie, jeśli będzie taka 

konieczność, pewnych spraw. Zatem przystępujemy do punktu 7 - podjęcie uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. Czy Pani Skarbnik może nam powiedzieć 

czego te zmiany tak pokrótce dotyczą ewentualnie. 

 

Pani Małgorzata Matuszyk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. 

 

Radny Tomasz Źrebiec dołączył do obrad sesji o godzinie 15:19. Sesje kontynuowana była 

w obecności 14 radnych: 

1. Dariusz Brej – Pielgrzymka, 

2. Paweł Ciuła – Pielgrzymka, 

3. Tadeusz Gumienny– Zawadka Osiecka, 

4. Henryka Gumienna – Zawadka Osiecka, 

5. Łukasz Gortad – Czekaj, 

6. Krzysztof Kiciliński – Samoklęski, 

7. Marek Kiełbasa – Świerchowa, 

8. Piotr Kurcz – Załęże, 

9. Tomasz Ropa – Mrukowa, 

10. Daniel Socha – Mrukowa, 

11. Piotr Wojdacz – Samoklęski, 

12. Kazimierz Wygonik – Załęże, 



13. Mariusz Zagórski – Świerchowa, 

14. Radny Tomasz Źrebiec - Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Witamy Pana Przewodniczącego 

Komisji Budżetowej. Panie Przewodniczący, czy jest Pan w stanie już tak na szybko nam 

przedstawić opinię Komisji Budżetowej co do wprowadzanych zmian w budżecie na bieżący 

rok? 

 

Radny Tomasz Źrebiec - Wysoka Rado, Komisja Budżetowa na swoim posiedzeniu 

przeanalizowała proponowane zmiany i jednogłośnie wydała pozytywną opinię tymże zmianom. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu. Bardzo proszę Wysoką 

Radę o zabranie głosu ewentualnie co do tych zmian.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do głosowania nad przyjęciem uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXVI/181/2020 Rady Gminy Osiek Jasielski z dnia 30 grudnia 2020 r. 

w sprawie budżetu Gminy Osiek Jasielski na rok 2021. Bardzo proszę o wyrażenie swojego 

stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Po przeprowadzonym głosowaniu stwierdzam, że za przyjęciem zmian 

w bieżącym budżecie opowiedziało się 14 radnych. 

 

Ad. 8 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek 

Jasielski na lata 2021-2026 

 

Przewodniczący Rady - Pkt 8 porządku obrad - podjęcie uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2021-2026. Może krótko Pani 

Skarbnik na czym ta zmiana polega. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2021-2026. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Pani Skarbnik. Panie Przewodniczący, czy WPF był 

też przedmiotem dyskusji na Komisji Budżetowej? 

 



Radny Tomasz Źrebiec - Nie. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jakieś pytania co do zmian WPF. 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma pytań, to przechodzimy do głosowania nad uchwałą 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Osiek Jasielski na lata 2021-2026. 

Proszę o zajęcie stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

  

Przewodniczący Rady - Również 14 radnych opowiedziało się za przyjęciem zmian w WPF-ie 

na lata 2021-2026. 

 

Ad. 9. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim za 

2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy teraz do cyklu sprawozdań jednostek Gminy. Wysoka 

Rado, tu myślę, że każdy już się zapoznał ze sprawozdaniami poszczególnych jednostek, 

zarówno jak i z wykonaniem planu finansowego, bo te materiały zostały odpowiednio wcześnie 

przekazane Wysokiej Radzie. Zatem myślę, że jeśli pojawią się jakieś pytania, to mamy 

kierowników, Dyrektora. Możemy z tej obecności skorzystać i ewentualnie zapytać o pewne 

rzeczy dotyczące tych sprawozdań, a jeśli nie to po prostu w porządku obrad są ujęte, 

do wiadomości radnych przekazane, a więc obowiązek wypełniony. I tak po kolei. czy są pytania 

w związku ze sprawozdaniem z działalności Gminnego Ośrodka Kultury w Osieku Jasielskim. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 10. Sprawozdanie z działalności Gminnej Biblioteki Publicznej w Osieku Jasielskim 

za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do sprawozdania z działalności Gminnej Biblioteki 

Publicznej w Osieku Jasielskim za 2020 r. Czy są pytania? 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

 



Ad. 11. Sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego Zakładu Komunalnego w Osieku 

Jasielskim za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady – W pkt 11 porządku obrad sprawozdanie z realizacji zadań Gminnego 

Zakładu Komunalnego w Osieku Jasielskim za 2020 r. Czy są pytania? Wszystko przejrzyście 

i jasno przedstawione. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 12. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Osieku 

Jasielskim za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - W pkt 12 sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Osieku Jasielskim za rok 2020. Bardzo proszę, czy są pytania jakieś? 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku Jasielskim 

 

Przewodniczący Rady – Przechodzimy do uchwały w pkt 13 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Osieku 

Jasielskim. W związku z tym, że w sesji uczestniczy Pani Księgowa Katarzyna Nowosielska, 

bardzo bym prosił o krótkie zreferowanie sprawozdania finansowego. 

 

Katarzyna Nowosielska - Główny Księgowy SP ZOZ w Osieku Jasielskim - Rok 2020 

zakończyliśmy wynikiem dodatnim w kwocie 272.534,21 zł. Uzyskaliśmy wzrost przychodów 

w roku 2020 o 14,4 % w stosunku do poprzedniego roku. Były to między innymi wzrosty 

w zakresie umów z podstawowej opieki zdrowotnej w wysokości 13,8%. Było to wynikiem 

zmiany wag korygujących i stawek kapitacyjnych na świadczenia POZ, czyli lekarskie, 

pielęgniarskie, położnicze, higieny szkolnej. Zostało też rozszerzone świadczenie w zakresie 

pacjentów COVID-19. Uzyskaliśmy tam 3 % kontraktu na zabezpieczenie, jakby na refundację 

kosztów związanych z zakupem materiałów jednorazowego użytku, ochrony osobistej 

pracowników, środków dezynfekcyjnych. Tak samo też było, jeśli chodzi o umowę z zakresu 

rehabilitacji ambulatoryjnej. Też wzrost był 7,80 %.  Też uzyskaliśmy 3-procentowy wzrost 

kontraktu na zabezpieczenie w związku z udzielaniem świadczeń w okresie pandemii. SP ZOZ 

uzyskał zwolnienie z opłacania składek ZUS za miesiące marzec, kwiecień i maj w wysokości 

50 % tych składek. Mieliśmy także refundację zatrudnienia z Urzędu Pracy. Była to akurat osoba 

świadcząca, wykonująca u nas, pracę sprzątaczki. Jeśli chodzi o stronę kosztów, to wzrosły one 

o 14,2 %. Tak jak już tutaj wspomniałam w roku 2020 mieliśmy rekordowe zużycie sprzętu 

jednorazowego. Było to 312,9 %, tak samo jak i pozostałych materiałów 142, czyli środków 

dezynfekcyjnych. Było to spowodowane większym zużyciem tych materiałów, jak i też, 

no niestety, cenami zaporowymi, które pojawiły się w zeszłym roku. Ceny były 

tak wywindowane, ale trzeba było zakupywać te rzeczy, żeby się zabezpieczyć, pracowników, 



tak samo, żeby pacjenci czuli się bezpiecznie. Mogę nadmienić, że przez cały czas pandemii 

udzielaliśmy świadczeń. Były też w formie teleporad, ale na tyle, na ile to było możliwe 

staraliśmy się pacjentów przyjmować osobiście. Jeśli były jakieś wątpliwości, lekarze wzywali 

pacjenta na wizytę ambulatoryjną, żeby pacjentów zobaczyć i zabezpieczyć. Także 

nie zamykaliśmy się tak totalnie jak inne ośrodki, że nie przyjmowały pacjentów, tylko w formie 

teleporad. My staraliśmy się pogodzić jedno i drugie, żeby dobro pacjenta było przede wszystkim 

na pierwszym miejscu. Udało nam się z tych zwolnień ZUS-owskich wykonać inwestycję 

w formie zakupu i montażu instalacji fotowoltaicznej. Myślę, że będzie to nam procentowało 

w naszej działalności na następne lata. Energia elektryczna jest niestety potrzebna w medycynie 

już teraz bezwzględnie, bo to wszystko działa praktycznie na prąd i myślę, że ta inwestycja nam 

się zwróci. Zakupiliśmy też nowe aparaty do zabiegów rehabilitacyjnych, szczególnie mamy 

nowy aparat do drenażu limfatycznego. Wymieniliśmy też sobie inne aparaty, do ultradźwięków, 

do światłoterapii. Zakupiliśmy też koncentrator tlenu, aby pacjentów, którzy wymagają podania 

w takich nagłych przypadkach, zatrzymania czy jakiś problemach z oddychaniem, 

z dusznościami, teraz w sytuacji, kiedy jest ta pandemia, do podania im tego tlenu zanim dojedzie 

karetka, żeby byli zabezpieczeni i czuli się po prostu bezpiecznie. To tak mniej więcej wygląda 

nasza sytuacja. Dziękuję. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję uprzejmie Pani Księgowej. Bardzo proszę, czy są jakieś 

pytania w związku z tym sprawozdaniem finansowym SP ZOZ-u. Bardzo proszę jeszcze Pana 

Wójta, bo jest zarówno też Przewodniczącym Rady Społecznej SP ZOZ-u. Także krótko powie 

Pan Wójt właśnie o posiedzeniu Rady Społecznej. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni, wczoraj odbyło się posiedzenie 

Rady Społecznej, na której pozytywnie zostały zaopiniowane sprawozdania. Tak jak tutaj dzisiaj 

Pani Księgowa przedstawiła zostało to zamknięte wynikiem dodatnim. Dziękujemy, cieszymy 

się, że dobrze to funkcjonuje, ponieważ mamy dosyć trudny okres i naprawdę w takim momencie 

wiemy, że nasi mieszkańcy też oczekują tego, aby ośrodek zdrowia był dostępny, a tak to też 

było, zostało przedstawione wczoraj na Radzie Społecznej. Myślę, że tak jak Pani Kasia tutaj 

przedstawiła wszystko elegancko idzie. Dziękujemy jeszcze raz, oby tak dalej. 

 

Przewodniczący Rady - Czy są pytania w związku ze sprawozdaniem? Jeśli nie ma 

to przystępujemy do głosowania.  

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

  

Przewodniczący Rady – Stwierdzam, że 14 radnych opowiedziało się za przyjęciem uchwały, 

bez głosów przeciw i wstrzymujących się. 

 



Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, proszę o 5 minut przerwy. 

 

Przerwa w obradach. 

 

Ad. 14. Rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Osiek Jasielski 

 

Przewodniczący Rady - Wznawiam obrady XXXI sesji Rady Gminy w Osieku Jasielskim 

po krótkiej przerwie. Wracamy do porządku obrad, Wysoka Rado, mianowicie do punktu 14 

z dwoma podpunktami. W punkcie 14 zaplanowane mamy rozpatrzenie raportu o stanie Gminy 

Osiek Jasielski. W punkcie a) debata na temat tego raportu i w punkcie b) podjęcie uchwały 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Osiek Jasielski za 2020. 

 

a) debata 

 

Przewodniczący Rady - Wysoka Rado, raport został w ustawowym czasie przekazany każdemu 

z radnych, także mieli pewnie więcej niż miesiąc czasu na zapoznanie się z tym raportem o stanie 

Gminy Osiek Jasielski. Jeśli są jakieś pytania, to otwieram dyskusję na temat tego raportu, debatę 

na temat tego raportu, jeśli taka jest konieczna. Bardzo proszę o zabranie głosu przez radnych.  

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Osiek 

Jasielski za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma pytań do raportu o stanie gminy, przechodzimy 

do podpunktu b) punktu 14 - podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi 

Gminy Osiek Jasielski za 2020 rok. Bardzo proszę radnych o zajęcie stanowiska. 

 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Zatem stwierdzam po przeprowadzonym głosowaniu, że 14 radnych 

opowiedziało się za udzieleniem wotum zaufania Wójtowi Gminy Osiek Jasielski za ubiegły rok, 

bez głosów sprzeciwu i bez głosów wstrzymujących się. 

 

Ad. 15. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - W pkt 15 porządku obrad jest rozpatrzenie i zatwierdzenie 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski 

za 2020 r. 



 

a) przedstawienie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - W podpunkcie a) mamy przedstawienie sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Osiek Jasielski za 2020 r. Bardzo proszę 

Panią Skarbnik o zabranie głosu. 

 

Skarbnik Gminy – Wysoka Rado, zgodnie z postanowienia art. 267 ustawy o finansach 

publicznych Wójt Gminy jest zobowiązany do przedstawienia do dnia 31 marca radzie gminy 

oraz regionalnej izbie obrachunkowej sprawozdania rocznego z wykonania budżetu. Wymóg 

również w tym roku został spełniony i wszystkie formalności zostały wypełnione. Realizacja 

budżetu Gminy przedstawia się następująco. 

 

Skarbnik Gminy przedstawiła: 

- sprawozdanie z wykonanie budżetu Gminy Osiek Jasielski, 

- sprawozdanie finansowe Gminy Osiek Jasielski, 

- informację o stanie mienia Gminy Osiek Jasielski. 

 

Przewodniczący Gminy – Bardzo proszę, czy są pytania? 

 

Tomasz Źrebiec - Czyli w sumie nadwyżki budżetowej mieliśmy 2 miliony i to jest na końcu 

mamy, tak? 

 

Skarbnik Gminy – Tak. 

 

Przewodniczący Rady – Czy są jeszcze jakieś pytania? 

 

Nie zgłoszono pytań. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Gminy za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do podpunktu b) przedstawienie opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy za 2020 i również proszę 

Panią Skarbnik o to sprawozdanie. 

 

Pani Skarbnik odczytała opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej z wykonania budżetu Gminy 

za 2020. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję uprzejmie Pani Skarbnik za przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej. Dość obszerna, ale było to konieczne, aby w całości została 

przedstawiona Wysokiej Radzie. Czy są pytanie w związku z opinią RIO. 

 



Nie zgłoszono pytań. 

 

c) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy. 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma pytań, to przechodzimy do kolejnego podpunktu, 

mianowicie do przedstawienia wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy. Bardzo proszę Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Dariusza Breja 

o przedstawienie wniosku Szanownej Radzie. 

 

Radny Dariusz Brej przedstawił wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej. 

 

d) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji 

Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

 

Przewodniczący Rady - W punkcie d) mamy przedstawienie opinię Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w sprawie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 

Wójtowi Gminy. Też proszę Pana Przewodniczącego o przedstawienie tej opinii Regionalnej 

Izby Obrachunkowej. 

 

Radny Dariusz Brej przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję również Panu Przewodniczącemu za opinię RIO. 

 

e) dyskusja 

 

Przewodniczący Rady - W tym miejscu jeśli ktoś chciałby zabrać głos w sprawie opinii, 

wniosku, sprawozdania z wykonania budżetu, to bardzo proszę. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

f) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2020 r. Proszę 

o zajęcie stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 



“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady – W podsumowaniu głosowania 14 radnych opowiedziało się 

za przyjęciem uchwały, bez głosów przeciw i wstrzymujących się. 

 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za 2020 r. 

 

Przewodniczący Rady - Przechodzimy do ostatniej uchwały, punktu 16 porządku obrad 

dzisiejszej sesji, a mianowicie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

za 2020 rok. Pan Wójt w tym momencie jeszcze chciałby przed podjęciem uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium zabrać głos, bardzo proszę. 

 

Wójt Gminy przedstawił inwestycje i przedsięwzięcia zrealizowane w 2020 roku. 

W podsumowaniu wskazał, że to również zasługa radnych. Podziękował Radzie Gminy 

za podejmowane decyzje. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję Panu Wójtowi. Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Osiek za 2020 r. Bardzo proszę Szanowną Radę 

o zajęcie stanowiska. 

 

Odbyło się głosowanie nad projektem uchwały. 

Wynik głosowania: 

“za” 14 radnych, 

“przeciw” 0 radnych, 

“wstrzymało się od głosu” 0 radnych 

Imienny wykaz głosowań radnych stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady - Stwierdzam, że Rada Gminy w Osieku Jasielskim udzieliła 

jednogłośnie absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2020.  

 

Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Jeszcze raz serdecznie dziękuję 

za zaufanie. Myślę, że te inwestycje, które są realizowane będą realizowane dalej i myślę, 

że wspólnymi siłami możemy wiele osiągnąć. Dziękuję bardzo, dziękuję za zaufanie. Postaram 

się dalej tak pracować, aby ku Państwa zadowoleniu te inwestycje szły i żeby się nasza Gmina 

dobrze rozwijała. Dziękuję bardzo. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękujemy również i życzymy wszelkich sukcesów w życiu 

szczególnie zawodowym, ale także życiu prywatnym, realizacji zamierzonych celów, 

powodzenia w uzyskiwaniu środków i inwestycjach prowadzonych na poszczególnych 

miejscowościach. Też się do tego dołączamy. Myślę, że będziemy Wójta w tych inwestycjach 

wspierać. Dziękuję bardzo. 



 

Ad. 17. Informacja Wójta z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji 

oraz z realizacji prac w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady – Wysoka Rado, przechodzimy do pkt 18 – informacji Wójta 

z wykonania uchwał podjętych na poprzedniej Sesji oraz z realizacji prac w okresie 

międzysesyjnym. Proszę Wójta o przedstawienie krótko sytuacji po poprzedniej sesji. 

 

Wójt Gminy - Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, uchwały zostały przekazane do realizacji. 

W okresie międzysesyjnym ze spraw, które realizujemy, zostało ogłoszonych kilka przetargów, 

między innymi, tak jak powiedziałem wcześniej, przetarg na rozbudowę oczyszczalni ścieków 

mamy ogłoszony. Mamy ogłoszony przetarg na dokończenie Domu Ludowego w Załężu. Mamy 

też ogłoszony przetarg na sprzedaż działek w Załężu. Mieliśmy ostatnio otwarcie ofert. Była 

jedna firma, która wpłaciła wadium. Niestety nie wystartowała, czyli nie przystąpili do przetargu. 

Nie wiemy z jakich przyczyn, ale po prostu wpłacili wadium, ale nie przystąpili do licytacji. 

Został ogłoszony kolejny przetarg, w tej chwili jest w trakcie realizacji. Z innych spraw, to mamy 

sytuację taką, że realizujemy wspólnie z Powiatem, w tej chwili kończymy budowę chodnika 

w miejscowości Samoklęski. Myślę, że teraz będzie takim kolejnym etapem, który będziemy 

realizować, Mrukowa. W Mrukowej chcielibyśmy rozpocząć pracę przy chodniku i dokończyć 

to, co było zaczęte w ubiegłym roku i później przystąpilibyśmy do realizacji chodnika w Osieku 

Jasielskim. Dokumentacja, wszystko jest gotowe, trzeba tylko pogody i myślę, że nasz Zakład 

Komunalny będzie to realizować, wspólnie z Powiatem, za co chciałbym podziękować 

Zarządowi Powiatu, bo naprawdę bardzo przychylnie patrzy na nasze inwestycje i wspólnymi 

siłami dosyć fajnie to idzie. W tej chwili są realizowane chodniki, tak jak powiedziałem, przez 

Powiat jeszcze w miejscowości Załęże, pierwszy etap, robi to Powiat i tutaj myślę, 

że te inwestycje są realizowane.  

Dwa słowa może jeszcze powiem o drodze 993. Może to generalnie nie jest nasz temat, ale leży 

to na terenie naszej Gminy i też bezpośrednio mamy jakieś zadania, które może nie finansujemy 

w tej chwili, ale też czasem trzeba różnych opinii. W tej chwili wystąpili o wycinkę drzew, które 

tam zalegają po tych rowach, ponieważ w tej chwili droga jest przebudowywana i te drzewa, 

które po prostu tam przeszkadzają w tym i są niejednokrotnie jakieś tam podeschłe, to mamy 

wniosek na wycinkę tych drzew. Dzisiaj ten wniosek poszedł do RDOŚ. Tutaj współpracujemy 

i staramy się w tych dokumentach pomagać, żeby te sprawy nie leżały i ta droga była 

wyremontowana jak najszybciej i oddana do użytku, ponieważ my wszyscy, mieszkańcy, z tego 

korzystamy. Myślę, że firma to odda w terminie. Na razie z tego co tam pytałem to te prace idą 

zgodnie z harmonogramem. Dziękuję bardzo. Jeżeli będą jakieś pytania, to bardzo proszę. 

 

Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo Panu Wójtowi. Czy są pytania? 

 

Nie zadano pytań. 

 

Ad. 18. Interpelacje radnych 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli nie ma pytań, przechodzimy do interpelacji radnych. 



 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

Ad. 19. Wolne wnioski i zapytania 

 

Przewodniczący Rady - Jeśli również Wysoka Rada nie zgłasza interpelacji, przechodzimy 

do wolnych wniosków i zapytań. Bardzo proszę o zabranie głosu wolnych wnioskach. Wysoka 

Rado, Pan Wójt ewentualnie. 

 

Nikt nie zabrał głosu. 

 

Ad. 20. Zakończenie Sesji 

 

Przewodniczący Rady – Zatem nic nie zostało mi, jak zakończyć XXXI Sesję Rady Gminy 

w Osieku Jasielskim, dziękując wszystkim za przybycie na dzisiejsze obrady. Dziękuję bardzo. 

 

Na tym zakończono obrady sesji. 

 

 

Przewodniczący Rady  

Gminy Osiek Jasielski 

Piotr Wojdacz 
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